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Bestyrelsesmøde d. 24/4-2023 

  

Fremmøde: Christian, Brian, Tonny, Pia, Simon, Peter og Cecilie 

Sted: Hos Pia - Kl. 17:00 

  

1. Velkomst v/Pia – ny bestyrelse 

  

2. Medlemstal og økonomi v/Simon 

Medlemstal = 151 medlemmer i Maj 

Rådighedsbeløb = 128,106 kr. (opgjort fra 21/4-23) 

Der er søgt penge fra foreningspuljen hos DIF. 

  

3. Opsamling fra generalforsamlingen 

Er referatet underskrevet (hænger i klubben)? - Simon følger op på dette. 

  

Fordeling af roller i bestyrelsen 

Sekretær = Peter – der skrives selv referat rent også online. 

Formand = Pia kom med et forslag om at tage et år mere, men kun hvis der bliver valgt en 

næstformand, som kan agere som ”føl” i det år og herefter overtage Pias plads som formand. 

Dette blev vedtaget og Christian tog rollen som næstformand. 

Næstformand = Christian 

  

4. Fordeling af opgaver (samt finde ansvarlige tovholder på badeværelsesudvalget) 

 Den nye bestyrelse vil anvende de kommende møder til at få skabt overblik over 

bestyrelsens opgaver og sikre tovholdere på områderne.  

 

• Drift – tovholder på rengøring, udlejer, mm. 

• Økonomi – kasserer Simon + formand 
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• Indmeldelser – Alle bidrager hertil – Pia står for første kontakt/laver medlemskort mm. 

og uddelegere herefter til en af os andre, hvem der tager imod ”den nye” i klubben og 

står for forklaring af regelsæt mm. 

• Udmeldelser – Primært Pia - Simon (registrering) 

• Faste aktiviteter i RAK (faste traditioner i løbet af året, såsom RAK Cup, legat mm.) 

• SoMe ansvarlige – Pia og Sofie (hjemmesiden), Cecilie og Christian (Instagram) og Pia og 

Simon ( RAK’s officielle FB side). De lukkede grupper RagnaRAK, lukket styrkeløfte 

gruppe, armwrestlingsgruppe – kører af sig selv med hjælp fra hovedansvarlige i 

pågældende sport.  

• ADD = Antidoping Danmark – kontakt til disse – Pia og Tonny 

• Almindelig driftsopgaver, såsom fyld op af papir, kopper, skabe overblik over 

“rodedepotet” mm. - Brian 

• Overordnet sports team er strukturen i RAK vedr. overordnet ansvar og 

træner/trænerteams. Her forventes at den hovedansvarlige fra bestyrelsen har  – kontakt 

til de forskellige forbund + deltage til diverse møder. 

 

- Kontaktperson = en fra bestyrelsen / ansvarlig for (se RAK’s hjemmeside) 

Armwrestling: Tonny/Brian 

Styrkeløft: Pia 

Vægtløftning: Pia 

Amatør Stærkmand: Peter 

Motionist: Christian? 

 

- Træner/træner teams = ansvarlig for (se RAK’s hjemmeside) 

Armwrestling: Tonny og Rasmus F 

Styrkeløft: Marc S, Marc P,  Sebine og Jens Vinther for Master 

Amatør stærkmand: Peter S og Andres K 

Vægtløftning: Peter N  
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Al kommunikation heromkring sker via Messenger grupper eller andet forum. Dette fremgår også 

på RAK’s hjemmeside.  

  

5. ADD = Antidoping Danmark 

A) Tonny – erfaring med elite, klub og ADD.  

Der henvises til formanden, hvis der opstår nogen former for sager. Ved mulige 

personsager udtaler bestyrelsesmedlemmerne sig kun efter enighed og møde i gruppen. 

Ingen udtaler sig alene.  

 

B) Pias møde med ADD 

Positiv holdning til RAK, ros for at rumme så mange sportsgrene under samme tag med et 

fælles regelsæt omkring ADD. 

Ønske til workshop, såsom fx med kosttilskud eller andet? 

  

6. Status på de forskellige sports discipliner (Dette punkt er et fast punkt og tages op igen på 

næsten møde) 

 

Styrkeløft - Pia 

Armwrestling - Tonny og Brian 

Vægtløftning – Pia 

Stærkmand – Peter 

Roskilde stærkeste – Pia 

Motion - Christian? 

  

7. Årshjulet – April, maj og juni (se RAK’s hjemmesiden). (Dette punkt vil blive taget op igen på 

næsten møde) 

 

8. RAK/URAK – telt/opbevaring/plan – der afholdes møde med indretningsgruppen d. 7/5-

23. (Dette punkt vil blive taget op igen på næsten møde) 
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9. Evt.  

20 løftere fra RAK’s styrkeløftere og stærkmandsgruppe inkl. løftere fra ASF og nogle 

tilmeldte deltagere til RSM, skal medvirke i programmet “Alle mod 1” og trække et stort skib.  

 

10. Næste mødedato – Vi aftaler nærmere på Messenger og stiler mod slutningen af maj 

måned. Pia og Brian ser på mulige mødelokaler fremover. 

  

 

  

  

  

 

  

 


